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UDI-historie 1964-1974 
 
Inleiding. 
 
Omdat we wat verder in de tijd komen is de herkenning bij sommige mensen aanwezig en komen er 
leuke reacties, dat doet me goed. Zelf lees en zie ik bekendheid in foto’s en namen in teksten, dat 
maakt het allemaal wat herkenbaarder en gaat het nog meer leven. Er wordt veel ondernomen in de 
vereniging en daar komt veel bij los in de zin van beleving en waarvoor de vereniging is opgericht. We 
gaan verder van 1965 naar 1974, ik ben benieuwd, jullie ook? 
 
Plezier ermee. 
 

1965_ Op 29 en 30 januari werden de twee uitvoeringsavonden gegeven. Zoals het jaarverslag meldt zijn wat 
muziek en toneel betreft deze avonden goed geslaagd.  
 

Op 6 februari is er een feestavond bij UDI voor leden, vrouwen, verloofden en de toneel en zangclub Nut en 
Genoegen (die ons jaarlijks helpen bij de toneelvoorstelling bij de uitvoering). Op de feestavond werden 6 
leden gehuldigd die 25 jaar lid waren, te weten: Adam van der Meer, Janus van Oudenaarden, Gerrit Quak, 
Cor van t’ Hof, Leen Degeling en Daan Louwe.  

 
Tekst bij foto; Koninginnedag 30 april 1965, marcheren op de Esdoornlaan. Voorop in uniform en witte 
handschoenen voorzitter Kleijwegt. Mooi detail op de foto de politieagent met laarzen rechts en links de 
wagen van zang en toneelvereniging Nut en genoegen. 
 

Voor de festiviteiten op 5 mei is de deelname van UDI natuurlijk niet weg te denken en verleend de 
vereniging haar medewerking. 
 

In juli is op de deels verregende sportweek UDI ook weer van de partij en lees ik verder in het jaarverslag dat 
in augustus een concert wordt gegeven samen met Crescendo uit en in Naaldwijk tijdens het Druivenfeest. 
Een mooi evenement waar ik tijdens mijn zoektocht een filmpje zonder geluid vindt op internet. Niet van UDI 
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maar wel een mooi beeld van dit evenement uit die tijd en hoe het eraan toe ging. Voor de liefhebbers en wie 
ik nieuwsgierig heb gemaakt hier de link; 

https://www.google.com/search?q=Druivenfeest+Naaldwijk+1965&source=hp&ei=iDp6ZITMOb6nkdUPkcaqyAg&iflsig=AOEireoAAAAAZHpImLy-
h7iOfJsMbRbqOYH6uasvwFXi&ved=0ahUKEwiEsLD9oKX_AhW-
U6QEHRGjCokQ4dUDCAs&uact=5&oq=Druivenfeest+Naaldwijk+1965&gs_lcp=Cgdnd3Mtd2l6EAMyCAgAEIkFEKIEMgUIABCiBDoRCC4QgAQQsQMQgwE
QxwEQ0QM6DgguEIAEELEDEMcBENEDOgsIABCABBCxAxCDAToLCC4QgAQQxwEQ0QM6EQguEIAEELEDEIMBEMcBEK8BOgUIABCABDoICAAQgAQQsQM
6BAgAEAM6CwguEIAEELEDEIMBOggILhCABBCxAzoLCC4Q1AIQsQMQgAQ6CwgAEIoFELEDEIMBOgUILhCABDoLCC4QgAQQxwEQrwE6CwguEIAEELEDENQ
COg0IABCABBCxAxCDARAKOg0ILhCABBCxAxDUAhAKOgoILhCABBCxAxAKOgcILhCABBAKOgcIABCABBAKOg0ILhCABBDHARCvARAKOggIABAeEA0QDzoIC
AAQCBAeEA06DAgAEAgQHhANEA8QCjoHCAAQDRCABDoICAAQHhANEAo6BggAEB4QDToJCAAQDRCABBAKOgQIABAeOgYIABAeEAo6BggAEBYQHjoFCC
EQoAFQAFidYGDseWgGcAB4AIABxQGIAeQSkgEEMzAuMpgBAKABAQ&sclient=gws-wiz#fpstate=ive&vld=cid:cfb3142c,vid:cWttXUFjtEc 
 

Dat het niet allemaal gaat zoals het moet gaan geeft dit kranten stukje  
aan. 
Op 21 augustus gooit de regen roet in het eten maar op 4 september  
toch een concert met Crescendo uit Naaldwijk op de muziektent. 
 

                                                                                                                     Nieuwe Brielse Courant_2-9-1965 

  Algemeen Dagblad_27-9-1965 

 

Op 25 september een mooie dag voor UDI bij de opening van de Gulf-Raffinaderij in de Europoort. Zelfs de 
‘Rotterdam’ van de HAL heeft een belangrijke rol bij de opening van deze fabriek. Een gedeelte van het 
krantenartikel in de AD hierboven verhuld iets van deze opening. Ik heb wat kleuren foto’s van UDI bij deze 
opening die op de volgende pagina te zien zijn. Marcherend op het terrein en blazend aan de kade bij het 
aanmeren en het uitkomen van de gasten op de ‘Rotterdam’ moet een prachtige ervaring zijn geweest voor 
de toenmalige leden. 

https://www.google.com/search?q=Druivenfeest+Naaldwijk+1965&source=hp&ei=iDp6ZITMOb6nkdUPkcaqyAg&iflsig=AOEireoAAAAAZHpImLy-h7iOfJsMbRbqOYH6uasvwFXi&ved=0ahUKEwiEsLD9oKX_AhW-U6QEHRGjCokQ4dUDCAs&uact=5&oq=Druivenfeest+Naaldwijk+1965&gs_lcp=&sclient=gws-wiz#fpstate=ive&vld=cid:cfb3142c,vid:cWttXUFjtEc
https://www.google.com/search?q=Druivenfeest+Naaldwijk+1965&source=hp&ei=iDp6ZITMOb6nkdUPkcaqyAg&iflsig=AOEireoAAAAAZHpImLy-h7iOfJsMbRbqOYH6uasvwFXi&ved=0ahUKEwiEsLD9oKX_AhW-U6QEHRGjCokQ4dUDCAs&uact=5&oq=Druivenfeest+Naaldwijk+1965&gs_lcp=&sclient=gws-wiz#fpstate=ive&vld=cid:cfb3142c,vid:cWttXUFjtEc
https://www.google.com/search?q=Druivenfeest+Naaldwijk+1965&source=hp&ei=iDp6ZITMOb6nkdUPkcaqyAg&iflsig=AOEireoAAAAAZHpImLy-h7iOfJsMbRbqOYH6uasvwFXi&ved=0ahUKEwiEsLD9oKX_AhW-U6QEHRGjCokQ4dUDCAs&uact=5&oq=Druivenfeest+Naaldwijk+1965&gs_lcp=&sclient=gws-wiz#fpstate=ive&vld=cid:cfb3142c,vid:cWttXUFjtEc
https://www.google.com/search?q=Druivenfeest+Naaldwijk+1965&source=hp&ei=iDp6ZITMOb6nkdUPkcaqyAg&iflsig=AOEireoAAAAAZHpImLy-h7iOfJsMbRbqOYH6uasvwFXi&ved=0ahUKEwiEsLD9oKX_AhW-U6QEHRGjCokQ4dUDCAs&uact=5&oq=Druivenfeest+Naaldwijk+1965&gs_lcp=&sclient=gws-wiz#fpstate=ive&vld=cid:cfb3142c,vid:cWttXUFjtEc
https://www.google.com/search?q=Druivenfeest+Naaldwijk+1965&source=hp&ei=iDp6ZITMOb6nkdUPkcaqyAg&iflsig=AOEireoAAAAAZHpImLy-h7iOfJsMbRbqOYH6uasvwFXi&ved=0ahUKEwiEsLD9oKX_AhW-U6QEHRGjCokQ4dUDCAs&uact=5&oq=Druivenfeest+Naaldwijk+1965&gs_lcp=&sclient=gws-wiz#fpstate=ive&vld=cid:cfb3142c,vid:cWttXUFjtEc
https://www.google.com/search?q=Druivenfeest+Naaldwijk+1965&source=hp&ei=iDp6ZITMOb6nkdUPkcaqyAg&iflsig=AOEireoAAAAAZHpImLy-h7iOfJsMbRbqOYH6uasvwFXi&ved=0ahUKEwiEsLD9oKX_AhW-U6QEHRGjCokQ4dUDCAs&uact=5&oq=Druivenfeest+Naaldwijk+1965&gs_lcp=&sclient=gws-wiz#fpstate=ive&vld=cid:cfb3142c,vid:cWttXUFjtEc
https://www.google.com/search?q=Druivenfeest+Naaldwijk+1965&source=hp&ei=iDp6ZITMOb6nkdUPkcaqyAg&iflsig=AOEireoAAAAAZHpImLy-h7iOfJsMbRbqOYH6uasvwFXi&ved=0ahUKEwiEsLD9oKX_AhW-U6QEHRGjCokQ4dUDCAs&uact=5&oq=Druivenfeest+Naaldwijk+1965&gs_lcp=&sclient=gws-wiz#fpstate=ive&vld=cid:cfb3142c,vid:cWttXUFjtEc
https://www.google.com/search?q=Druivenfeest+Naaldwijk+1965&source=hp&ei=iDp6ZITMOb6nkdUPkcaqyAg&iflsig=AOEireoAAAAAZHpImLy-h7iOfJsMbRbqOYH6uasvwFXi&ved=0ahUKEwiEsLD9oKX_AhW-U6QEHRGjCokQ4dUDCAs&uact=5&oq=Druivenfeest+Naaldwijk+1965&gs_lcp=&sclient=gws-wiz#fpstate=ive&vld=cid:cfb3142c,vid:cWttXUFjtEc
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 Opening Gulf Oil Raffinaderij in de Europoort_ 25-9-1965 
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Op het uiterste puntje van de pier staat UDI te spelen bij het aanmeren van de ‘Rotterdam’ 
 

Tijdens het concours op 23 oktober in Kaatsheuvel behaalde UDI in de Ere afdeling een 1e prijs. 
 

Het jaarverslag meldt verder; 'In het afgelopen jaar is het onze vereniging goed gegaan. We zijn uitgegroeid 
tot een vereniging met een goede bezetting, die er financieel behoorlijk voorstaat en een vereniging waar 
men graag naartoe komt’.  
Dat is een mooi eind om dit jaar mee af te sluiten, al is dit tekst uit het jaarverslag wat nomalieten bij de 
jaarvergadering in het volgend jaar wordt geopenbaard. 
 

1966_In de bestuursvergadering van 17 januari 1966 is te lezen dat de prijzen van de verloting van de twee 
uitvoeringen op 29 en 30 januari omhoog gaan maar dat de te winnen prijzen wat meer aanzien krijgen. Zo zie 
ik dat twee broodroosters en 2 elektrische straalkachels als 1e en 2e prijzen voor beide avonden worden 
ingebracht.  
 

28 en 29 januari, de uitvoering is een 
groot succes geweest, mogen we lezen 

in dit kranten artikel van de Westlander. 
Nog niet eerder opgemerkt of gezien  
maar UDI komt het eerstvolgende 
concours uit in de Ere-Afdeling, omdat  
zij op het laatst deelgenomen concours  
in Kaadsheuvel een eerste prijs behaalde 
en daardoor promoveerde. 
 
 
 
 

                                                                                                                                                      Westlander_2-4-1966     
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UDI is ook aanwezig bij de opening van de Cement fabriek Enci op 21 april. Joop den Uyl, toenmalig minister 
van economische zaken, kwam voor de openingshandelingen. Hieronder een gedeelte van het krantenstuk 
wat hieraan werd gewijd. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Links; UDI bij de opening van de Robur en rechts; Den Uyl met burgemeester Aschoff 
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Op de bestuursvergadering van 11 juni 1966 wordt besloten en worden er afspraken gemaakt over de 
renteloze lening voor de aanschaf van de lage stemming instrumenten waar al jaren over gesproken wordt. 
 

Het was een voorstel vanuit de leden wat door Jaap Mol op de bok om 5 nieuwe klarinetten te kopen 
uitmonden in een voorstel om toch tot lage stemmig over te gaan. Hij stelde voor om met een renteloze 
lening langs de burgerij te gaan en dat werd een groot succes.  
 

Het renteloze bedrag wordt vastgesteld  
op f 5000, = en wordt verdeeld in:  
2 st. f 500, =   
10 st. f 100, =   
80 st. van f 25, = en 100 st. van f 10, =.  
De verkoop startten na de vakantie. 
In het jaarverslag staat verder dat de finacieële toestand van de club, de nog steeds goed lopende oud papier 
actie en mogelijke gemeentelijk subsidie het mogelijk moet maken elk jaar f1000, = uit te loten. Men ging 
over op koop, en op de 1e kerstdag bij de opendeurkerstdienst blies UDI voor het eerst op lage stemming 
instrumenten.  
 

Op de beide uitvoeringsavonden in 1967 werden de instrumenten oficieel getoond aan de donteurs. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
De factuur van de aangschafte instrumenten van de ‘’De Gouden Hoorn’’  
 

Uit het jaarverslag haal ik en van sommige zonder datum de volgende optredens; 
22 april, gezellige avond voor de leden en vrouwen,  
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30 april, Aubade (9:30 uur), optocht door de drumband (11:00 uur) en de mars (8:00 uur) voor de 
lampionnnenoptocht met medewerking van de Drumband van Maassluis op Koninginnedag. 
Concert ouden van dagen 
Een concert in Naaldwijk in samenwerking met Cresendo 
Het concert met Naaldwijk op Rozenburg is in het water gevallen 
Concours Loon op Zand, UDI probeert een afdeling hoger en komt uit in de Ere-afdeling. Dit pakt goed uit, 
men komt met een 1e prijs en 110 punten naar Rozenburg. 
Concert Zuidland met optreden van de Boerenkapel 
Serenade Fam. A. Arkenbout i.v.m. 50 jarig huwelijk 
Intocht St. Nicolaas 
 

Ook in dit jaar ontvalt ons het lid en drager van de zilveren medaille in de Orde van Oranje Nassau Huib van 
de Wilt (zoon van één der oprichters van UDI, Klaas van der Wilt). De vereniging begeleidde hem op 7 
november naar zijn laatste rustplaats. In het jaarverslag wordt van de Wilt geeërd om zijn stuwende kracht in 
de vereniging. Tevens was hij een voorbeeld en stimulans om steeds onze beste krachten in te zetten om de 
vereniging te behouden en tot grote bloei te brengen. Hij was meer als 50 jaar lid van UDI. 
Hieronder een krantenstukje over zijn heengaan en de begrafenis. 
   

 
Westlander_ 14-10-1966 
 

Vanwege de renteloze lening zijn stappen ondernomen om rechtspersoonlijkheid te verkrijgen. Daarvoor 
moeten de statuten aangepast worden na aanvraag, antwoorden en verbetering op koninklijke goedkeuring. 
Deze goedkeuring zullen na aanpassing snel worden verkregen omschrijft het jaarverslag over 1966. 
 

Blijkbaaar hebben de leden geen eigen inklapbare lessenaar en vanaf eind 1966 is dit wel het geval. Deze zijn 
aangeschaft en de Boerenkapel zal trachten deze kosten hiervoor bij elkaar te blazen, is te lezen in hetzelfde 
jaarverslag. Er staat letterijk ‘Hiermede is een einde gekomen aan het gezanik en geleur met lessenaars’. 
Een persoonlijke noot, ik heb vanaf mijn achste zo’n lessenaar en ik gebruik hem nog steeds. Deze lessennaar 
heeft dus ook al wat meegemaakt. Menigeen zal zich misschien herinneren of hebben meegemaakt dat het 
nog niet zo eenvoudig is/was om hem goed open en in te klappen. Het gaat/ging nog weleens fout waardoor 
deze flink verbogen kon zijn! 
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Nog meer opmerkelijk nieuws over het lid Gerrit van Seters. Hij heeft een brommer ongeluk gehad en is al 
geruime tijd in de lappenmand en dus ook niet op de repetities. Hij krijgt zeer veel bezoek en wordt niet 
vergeten is te lezen. 
Ook de werving van nieuwe leden schijnt voorspoedig te gaan met name op klarinet, en dat is nodig in een 
harmonie. De pogingen om dwarsfluit blazer G. Boer terug te krijgen in de vereniging blijkt onbegonnen werk 
en de pogingen daartoe worden gestaakt. Men moet op zoek naar een dwarsfluitleerling en zo ook is er 
behoefte aan een hoboist.  
 

Het jaarverslag geeft ook inzicht in de bezetting van UDI, die is als volgt; 3 solo karinetten, 4 -1e klarinetten, 3-
2e klarinetten en 5-3e klarinetten, 7 kleinkoper, 2 trombones, 4 tuba’s, 3 baritons, 3 saxen, 4 hoorns, een Es en 
een Bes bas, grote trom, kleine trom en een paukenist, totaal 42 spelende leden eind 1966. Menig orkest zou 
jaloers worden op zo’n bezetting.  
Dit zijn de laatste feiten van 1966 voor zover ik kan vinden. 
 

1967_De eerste bestuursvergadering is 20 januari en daar wordt gesproken over de oude instrumenten die 
weg moeten uit de Schans. Er zal getracht worden om deze te verkopen en in de omtrek zal daarvoor bij 
andere korpsen worden gelobbyd. Inmiddels heeft de eerste club, Euterpe uit Maasland, zich al gemeld en 
heeft enkele instrumenten gekocht. De eerste instrumenten voor de drumband zijn ook gearriveerd geeft de 
heer Post aan. Verder veel positief nieuws omtrent de drumband waar alle blij mee zijn. In een gezamenlijke 
vergadering met het bestuur van UDI en de drumband zullen verder details en zaken worden besproken. De 
heer Kleijwegt spreekt aan het einde der vergadering de hoop uit dat heroprichting tot veel genoegen voor 
UDI en de gemeenschap van Rozenburg mag worden, daarna sluit hij deze vergadering. 
  
De Uitvoeringen werden op 27 en 28 januari in de Schans  
gehouden en werden met zeer gunstige reacties door bezoekers  
bestempeld, vooral het muziek gedeelte. De tweede avond was  
zoals gewoonlijk beter als de eerste meldt het jaarveslag.  
De nieuwe Burgemeester, Dhr. Sloots, wordt als nieuwe  
beschermheer verwelkomt op 27 janurari. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                                                                                                          De Westlander_13-1-1967 (aankondiging). 
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Hier een gedeelte van het verslag uit een krant, welke is mij onduidelijk, maar wel de aankondiging 
en het enthousiasme rond de lage stemming instrumenten. 

                                          
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Door de toevloed van nieuwe inwoners op Rozenburg en omstreken heeft zich een voor ons nieuw feest 
aangediend. 3 februari, carnavalsavond van de ‘Smooksnuivers’, de eerste keer op Rozenburg. De 
Polderjongens, die toen 12,5 jaar bestonden, verleende medewerking hieraan. 
Ik citeer uit het jaarverslag; ‘voor ons westerlingen boerenkapelgasten, die toch heus wel wat gewend zijn op 
gebied van feesten deed dit toch wel onwennig aan dan de hele avond grollen, hossen, gekostumeerd en 
gemaskerd. Het gekke is nu dat op deze feestavond bewezen is dat de boerenblaaskapel de aangewezen 
muziek is voor de Carnaval’. Het optreden was dan ook een groot succes gebleken! 
In Hoogvliet werd ook gespeeld op een dergelijke avond wat ook in goede aarde viel, maar toch was de vraag 
na afloop of of we dit blijven doen omdat de opgave tot 2 uur in de nacht blazen eigenlijk teveel was. 
In het vervolg zullen goede afwegingen en afspraken gemaakt moeten worden omtrent carnavalsavonden! 
 

Op de bestuurvergadering wordt het toneel ter sprake gebracht. Het blijkt dat het publiek niet meer zo warm 
loopt hiervoor. Men stelt voor om op 1 uitvoeringsavond het toneel nog zo te laten maar op de andere avond 
de boerenkapel te laten spelen. We zullen de bakens moeten verzetten, en wel op de eerst volgende 
uitvoering! 
  

Instructeur Post blaast de drumband nieuw leven in, 20 drumbandleden telde men toen. Het bestuur 
geloofde er ook weer in en men investeert in nieuwe instrumenten en een aanvraag en toezegging bij en van 
het Anjerfonds van f 2000, = gaf de zaak impuls. Een Oliebollen actie leverde ook nog eens f 900, = op dus ging 
men ervoor. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                   Heroprichting Drumband UDI, juli 1967  
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Bestuursvergadering, 1 augustus met voltallig bestuur van UDI en het inmiddels gevormde bestuur van de 
drumband, te weten Mw. Post. Dhr. Pos, Dhr. De Vries, Dhr. Goudappel en Dhr. Broekman. Deze vergadering 
worden de vorderingen besproken die inmiddels gemaakt zijn en de daarvoor benodigde instrumenten en 
uniformen. Ook was een artikel opgesteld ter aanvulling van het huishoudelijk regelement wat werd 
besproken en moest worden nagekeken. 
 

Op 8 september vergaderd het bestuur hoofdzakelijk over het salaris van de drumband instructeur.  Ook zijn 
er nog verzoeken, namelijk om op 23 september op verzoek van het Oranje Comité voor de ouden van dagen 
te spelen. En er was ook een verzoek van de voetbal club om op 21 oktober te spelen tijdens een voetbal 
match. 
Het salaris en de manier waarop dit tot stand gekomen is vind het bestuur minder prettig. Men gaat er vanuit 
dat dit door de drumband zelf opgebracht zou kunnen worden en men zal dit op de eerst volgende 
gezamelijke bijeenkomst verder bespreken.  
 

Op 26 oktober wordt gezamenlijk vergaderd met het drumband bestuur. Er zijn verschillende acties die lopen 
om geld binnen te brengen, zo loopt er een balpen actie en is een oliebollen actie voorbereid. De werving van 
drumband donateurs wordt nog even uitgesteld en de oudpapieractie wordt gecombineerd met die van UDI. 
Het salaris van de isntructeur Hr. Post zal uitbetaald worden. 

 
 
 

Zo aan het eind van dit jaar 1967 schrijf ik nog iets wat ik in het  
jaarverslag wel aardig vond hier te vermelden, daar gaat het  
natuurljk allemaal om ‘doorgeven van wetenswaardigheden  
over de club’ 
Van ’t Hof, de toenmalige secretaris geeft aan dat een jaarverslag  
geen opsommimg moet zijn van alle dingen die dat jaar zijn plaats  
gevonden. Belangrijke feiten moeten natuurlijk vermeld worden.  
Het nageslacht moet kunnen naslaan wat er zoal met de  
vereniging in dat jaar is gebeurd. Maar ook door het horen van het  
jaarverslag (toen werden deze nog voorgelezen tijdens een  
jaarvergadering) kunnen wij ons orieënteren op het volgend jaar.  
Dingen die we hadden moeten doen zijn misschien nagelaten en  
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fouten die gemaakt zijn kunnen we van leren. We hebben weleens voor grote moeilijkheden gestaan en in 
1962 stond er in het jaarverslag “ach UDI zal altijd blijven bestaan maar voorlopig  blijven spoken bestaan”. Ik 
geloof dat de spoken verdwenen zijn. 1967 kabbelde rustig voort. 
Hij beeindigd zijn jaarverslag met; 1968 kunnen we noemen het jaar van de voorbereiding voor het 70 jarig 
bestaan, dat moet waardig worden gevierd. Dit zijn we verplicht tegenover het nagslacht, de oprichters en 
tegenover de burgerij! Dat het zo mogen zijn dat in de wijde omtrek gezegd mag worden, Ja die kerels van 
U.d.I. die durven en die doen nog wel wat ‘Uitblinken door Inspanning’.   
Met deze tekst en de pentekening, let op de details en teksten, ook uit de koker van van t’Hof sluit ik dit jaar 
af. 
 

1968_ De Algemene ledenvergadering op 13 februari trekt 38 leden waarvan 17 van de drumband. Geen 
spectuculair nieuws op de toewijzing van f 2000, = van het Anjerfonds na.  
 

Het jaarverslag geeft de Aubade Koninginnedag vanaf de balie van molen de Hoop, en s’avonds om 8 uur een 
mars voor de lampionnenoptocht.  
In mei wordt er gemarst, 2 x voor anjerfonds waarvan 1 tijdens onweersbuien en stromende regen. 
 

In de bestuursvergadering op 14 juni is er discussie om wel of niet op concours te gaan vanwege de jeugdige 
spelers die het het niveau nog niet aankonden. Het uitkomen in een paar afdeling lager zou een optie kunnen 
zijn. Niet op concours gaan maar zich concentreren op het geven van meer concerten is ook nog een optie. De 
concours stukken zijn al besteld en betaald. Er wordt na lang wikken en wegen besloten toch op concours te 
gaan en uit te komen in de Ere afdeling. De heer kleijwegt zal dit standpunt voorleggen aan de leden. (*in het 
jaarverslag van 1969 lees ik dat ze uiteindelijk toch niet op concours zijn geweest!) 
Tevens lees ik dat het concert met Naalwijk op Rozenburg is afgeblazen om dat de Naalwijkers met het zelfde 
muziekprogramma kwamen als in 1966.  
 

Verdere optredens zonder publikaties en of informatie pluk ik uit het jaarverslag van 1967; 
Concert gegeven op Raadhuisplein 
Concert gegeven in Naaldwijk 
Marsconcert op Krabbenplaat, camping 
Marsconcert voor de BP op Marijkeplein 
 

Concert in Zuidland voor winkelweek  
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Op 5 oktober treedt UDI toe bij het overkoepelend orgaan van Fanfare en Harmonie orkesten op Voorne 
Putten en Rozenburg. Dit neem ik over uit een krantenartikel van 11 juni 1969.  
 

De bestuursvergadering van 27 november geeft wat meer informatie omtrent de drumband. Ik lees dat de 
heer v.d. Sluijs de nieuwe instructeur is en dat sfeer goed is en het leden aantal groeit. Verder lees ik dat er 
gesproken is om uniformen voor de drumband aangeschaft gaan worden waarvoor een aparte vergadering 
zal worden belegd met de leverancier. 
Voor het 70 jarig bestaan zal een feestcommissie bij elkaar worden gezocht die samen met het bestuur een 
feestprogramma zal gaan samenstellen en zich met de uitvoering daarvan zal bezig gaan houden. 
 

Verder geeft het jaarverslag nog een concert in de kerk voor kerstmis aan waarmee ik dit jaar afsluit. 
 

1969_hoe rustig het was in krantenstukjes en informatie in 1968 zo te meer heb ik voor dit jaar kunnen 
vinden en verzameld. De vereniging bestaat 70 jaar dit jaar en dat wordt gevierd, het wordt druk dit jaar! De 
drumband krijgt meer gestalte en wordt in de uniformen gestoken.  
 

Uitvoering  6 en 7 februari, het  
krantenstukje verteld in deze het 
verhaal van deze uitvoering. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nieuwe Brielse Courant_14-2-1969 
 

25 april, mars oefening met Drumband 
30 april, Koninginnedag 
10 Mei, Stapelloop Verolme Esso Cambriaan waarvan de foto op de volgende pagina in het nieuwsblad van 
het Noorden stonden en die ook mooi verslag doet. UDI is bij de allergrootste ter wereld en staat vooraan 
met de volksliederen en vrolijke marsen. 
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Mei, opening Gulf benzinestation op Rozenburg 
16 mei, mars oefening harmonie met drumband 
24 mei, concert 
30 mei, feestavond met vrouwen en genodigden. 
31 mei, jubileumdag met tussen 15:00-17:00 uur een mars door gemeente met drumband in hun nieuwe 
uniformen, 19-21:00 uur receptie in de Schans, 21-22:00 uur jubileumconcert 
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Hier twee foto’s van de receptie met voorzitter Kleiwegt en dirigent Zonneveld beiden in uniform. 
 
 
 

 
Statie foto t.g.v. het 70 jarig bestaan van UDI met de Harmonie en de Drumband, gemaakt in het park achter 
de tennisbanen op 26 mei 1970. 
 

Leden staand van links naar rechts: Dirigent Zonneveld, vz. Kleiwegt, vaandel drager Piet van der Ende, Teun 
van der Meer, Jan Kleijwegt, daarchter achterste rij om en om er voor; Gerrit Degeling, Jan Romers, Ben de 
Rooi, Leen Degeling, Ad van Ham, Bram Witte, Rien van Oudenaarden, Wim Breukel, Wim Rietdijk, Gerrit van 
Seters, Gon Willemstijn, Jan Quak, Jan Quak (trombone), Cor van t’Hof, Gerrit Quak, Janus van Oudenaarden, 
Govert Versluis, Leen Quak, Siem Qalm, slagwerkere Harry Schippers en tamboermaitre Wim de Vries.  
Zittend van links naar rechts; Daan Louwe, Jaap Mol, Lies Romers-Bergwerff, Jannie Lobe-van Seters, Annelies 
van der Meer-Boertje, Annie Kars-van der Meer, Ria Visser, Jan Quak, Aad v. d. Toren, Piet Wezemer, Korstian 
Barendrecht, Gerrit Lievaart, Chris van t’ Hof, Maarten Marsman, Huib Groennewegen, Jan van der Meer. 
Drumband van links naar rechts; Kees de Vries, Tineke Boekhout, Adrie Eyke, Jannie Janson, Wilma v.d. Meer, 
Edith Buys, Nelleke Kooy, Leo Robbermond, Hugo de Waal, Piet den Hartogh, Marco Goudappel, Joris 
Bergwerff, Arie Janson, Jaap van Erk, Jaap v.d Vliet, Peter Maarschalkerweerd, en Henk Prangter. 
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Hieronder het verslag van de jubiuleumdag op 31 mei 1969 uit een krant, ik vermoed Nieuw Rozenburg. 
Welicht wat klein maar wel leuk om te lezen hoe UDI uit en in die tijd bejubeld werd! 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vervolg op de volgene pagina! 
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Verder uit het notulenboek, programma voor de zomer; 
10 juni, mars UDI met drumband 

 
De drumband en harmonie trekken eropuit vanaf de Schans, of dit de foto is van deze dag dat weet ik niet 
maar dat het een plaat van eind ’60 is wel zeker. Leuk detail is dat deze foto’s gemaakt zijn vanuit het 
ouderlijk huis van Siem Quak, mijn buren uit die tijd. We kijken hier op de Marijkestraat richting de Schans. 
Op de rechtse foto zie je de oude gemeente schuren die nu gebruikt worden door RessortWonen. 
Overige optredens verder zonder tekst; 
7 juni, concours Oost Kapelle, 2e prijs, 92 punten 
21 juni Concert op Raadhuisplein 
24 juni, 2 september en 13 september, marsen harmonie met drumband 
Intocht Sintnicolaas, hier een link naar een filmje waar UDI op het Raadhuisplein met de sint in actie zijn; 
 

https://www.facebook.com/bram.hagoort/videos/998224143640910/?idorvanity=173116603093689 
 

Opening Albert-Heijn aan de Molenweg. 
 

Festival te Oostvoorne, Ik vermoed dat het een festival betreft van het overleg Voorne Putten Rozenburg 
(VPR). Dit overleg is in 1968 opgericht en alle muziekverenigingen van Voorne Putten en Rozenburg waren 
hierbij aangesloten. Het doel was om met elkaar muziek te maken en naar elkaar te luisteren. De organisatie 
ervan roeleerde per jaar naar een andere vereniging. In de morgen en vroege middag waren er mars 
wedstrijden en in de namiddag en avond de concert wedstrijden. Het festival is later uitgebreid met 
Majorette, Twillers, Marchingband en Brassbands. Ik kom hier in latere jaren nog op terug. 
 

20 december, stapelloop Verolme Esso Nederland 
 

https://www.facebook.com/bram.hagoort/videos/998224143640910/?idorvanity=173116603093689
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Als laatste van dit jaar nog een gedeelte van het verslag van een VPR solistenconcours wat ook door 
vereniging uit het overleg organiseerd werd. Twee leden van UDI name deel en behaalde een mooi aantal 
punten. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nieuwe Brielse Courant_30-12-1969_Solistenconcours VPR 

 
Met de tekst uit het jaarverslag van 1969 sluit ik dit jaar af; 
‘1969 kan aangemerkt worden als bladzijde met een goudenrand. Een jaar van zeer veel activiteiten. Het 70-
jarig bestaan is waardig gevierd.  Een compliment aan alle leden voor hun medewerking is hier wel op zijn 
plaats, UDI was één! De samenwerking met de drumband was prima. De receptie was indrukwekkend, de vele 
giften te veel om op te noemen waaronder een nieuwe klarinet van de firma Romers. De nieuwe uniformen 
aangeboden door het actieve damescomité bestaande uit vrouwen van de leden en belangstellende dames. 
1969 waren een hoogtepunt in haar bestaan’. Opgemaakt door de secretaris. 
 

1970_ Zo aan aan het begin van het jaar ga ik door het notulenboek heen waar ik toch wel interresante 
teksten kan vinden. Als eerste wordt er gesproken over de mogelijkheden voor een eigen verenigingsgebouw. 
De burgemeester wordt hierover geinformeerd en bevraagd met als resultaat afwachten, staat te lezen. 
Begin februari is daar een brief van dirigent Zonneveld dat hij aan het begin van 1971 terug gaat naar zijn 
geboorte grond, Friesland.  
‘De jaarvergadering was een rommelige vergadering en een demonstratie hoe het niet moet’, ferme taal! 
Onderonsjes en door elkaar gepraat, we kunen beter zeggen uithuilen en opnieuw beginnen volgens de 
notulist. Verder in deze veragdering nog meer negativiteit zoals; ‘Dit is geen vegadering’, bij de uitvoering leek 
het podium wel een hooischuur’. Ja, ook in die tijd was er wel een wat zal ik maar zeggen maar staat wel in 
schril contrast met waar ik in 1969 mee afsloot! 
 

Op 7 april is er in Brielle het VPR het Festival waar UDI ook aanwezig met de drumband. Op de volgende 
bladzijde wat mooie zwartwit foto’s van UDI door de straten van Brielle. Ze behalen op dit festival met de 
marswedstrijd en op de concertwedstrijd een mooi resultaat waarvan het veslag in de Nieuw Brielse Courant. 
Het derde festival wordt gehouden in Brielle i.v.m. het 80-jarig bestaan van Libertatis Primitio. Het festival 
roeleert dus elk jaar van plaats meestal omdat er een vereniging zoveel jaar bestaat, zoals dus dit jaar in 
Brielle. 

Ik vond in het streek archief Voorne Putten een link met filmpje waarop UDI, maar ook ander verenigingen, 
voor het gemeentehuis en druk bekeken mars wedstrijd op de Nobelstraat-Voorstraat marcheert en te zien is; 
 

streekarchief Voorne Putten (streekarchiefvp.nl) 
 

https://www.streekarchiefvp.nl/zoeken-in-collecties/archieven/?search=UDI+Rozenburg&mivast=126&mizig=317&miadt=126&miaet=14&micode=621&minr=3015353&milang=nl&misort=last_mod%7Cdesc&mizk_alle=UDI%20Rozenburg&miview=ff
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Nieuwe Brielse Courant_7-4-1970_VPR festival 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                    Nieuwe Brielse Courant_7-4-1970_VPR-festival 
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Op 22 april stond UDI weer vooraan op de Verolme helling bij de vierde mammoettanker van de Esso reeks, 
namelijk bij de te waterlating van de Esso Rotterdam. Zoals gebruikelijk is UDI ook weer present op 
Koninginnedag, 30 april. In de reeks buiten concerten geeft UDI op 23 of 30 mei en op 20 of 27 juni concerten 
op Raadhuisplein zie ik in de notulen boek.  
 

1 juni, opening nieuwe buitenzwembad De Zeehond. 
Een mars naar het te openen van het nieuwe buitenzwembad voert door Rozenburg. De eerste foto UDI aan 
het einde van de Molenweg waar men de Esdoornlaan op draait. De tweede foto lopen op de Riveirenlaan 
met de flatten van de Laan van Nieuw Blankenburg in aanbouw. De derde nogmaals op de Rivierenlaan met 
de Molen de Hoop in de verte het eerste flat aan de Laan van Nieuw Blankenburg als verste in afbouw. 
De vierde foto de klarinettiste v.l.r. ; Cor van 't Hof,  Gerrit Lievaart,  Jan v.d. Meer, en Huib Goenewegen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
1                                                                                                 2 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                                           3 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                4                              5 
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De vijfde foto is die van Gerrit Bergwerf met het vaandel op de glijbaan van het net geopende 
buitenzwembad. De Polderjongens speelden na de oficiele opening ook nog wat vrolijke muziek bij het 
programma van de opening. Gerrit altijd in voor een geintje moet dit geregiseerd hebben en met vaandel met 
reddingsboeien wordt de waterglijbaan geprobeerd. Hilariteit ten top, dit illustreert hoe dit gezelschap was 
en dat er buiten muziek maken altijd veel lol getrapt werd. 
 

In de bestuursvergadering van 24 augustus wordt besloten om de contributie per 3e kwartaal te verhogen van 
f 0,75 naar f 1, = per week. Er volgt ook een bespreking over de oprichting van een Majorette corps. De 
Burgemeester dringt hierop aan. De Vries heeft al 30 leden die zich hiervoor opgaven. De organisatie hiervoor 
alsmede de aankleding geeft veel moeilijkheden. Voorlopig zit het er niet in staat geschreven. 
 

Verder dit jaar zie ik in de stukken nog een optreden voor de oudenvandagen en de intocht van Sint-Nicolaas. 
 

 
Concours in Leiden (geen datum kunnen achterhalen), een concours buiten de KNF. Op 1 punt na behaalden 
zij daar in de afdeling D net niet de hoogste aantal punten van deze dag. 
Er zijn 3 muzikanten nog steeds aktief bij UDI die op deze foto te zien zijn,  te weten: Ad van Ham, Chris van t’ 
Hof en Siem Quak. Wie herkent ze? (zoek plaatje) 
 

Op 6 december overleed de heer J. Quak. Op 72 jarige leeftijd. Hij was 58 jaar lid en drager van de zilveren 
medaille in de orde van Oranje Nassau. Ook dit heeft weer veel inpact in de vereniging omdat het gaat om 
iemand uit de vaste kern van UDI die met drie zonen in UDI actief was, te weten Gerrit, Leen en Siem Quak en 
nog andere familieleden. Maar ook ik weet het nog als 9 jarig jongetje omdat het buren waren van ons waren. 
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Een fijne muzikant en bestuurder was niet meer. Op 10 december begeleid UDI Jan Quak naar zijn laatste 
rustplaats. 
 

Zo vind ik in mijn foto verzamellijn nog wat foto’s uit dit jaar en is wel aardig deze ook hier te plaatsen. Elk 
mens heeft zijn verhaal en ook deze gefotograveerde leden kan ik wel iets vertellen. De twee vrouwelijke 
leden zijn Clementine Klapwijk links en Annelies Boertje rechts (meisjes namen). Annelies is een nicht van mij 
en de moeder van Evelien van der Meer-Dik, zij was het eerste vrouwelijke bestuurslid van UDI in 1976.  
Clementine is na haar trouwen verhuisd en is daarna gestopt bij UDI. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Clementine Klapwijk en Annelies Boertje 

 
Siem Qualm met zijn Dikke Bertha, bes-Bas_1970 

Siem Qualm was een markante man en muziekant waar Siem Quak ome tegen moest zeggen. Sigaartje, 
borreltje en zijn bas die noemde hij Dikke Bertha, met een zware lach was het dan hahaha. Zijn zus, en 
moeder van Siem, woonde naast ons en op latere leeftijd van Ome Siem bleef de bas nog wel eens achter in 
de bijkeuken van zijn zus na de repetitie. Dat was op de hoek van de Emmastraat-Marijkestraat en dus niet zo 
ver van de Schans waar we repeteerden. Dikke Bertha was te zwaar om zijn nek. In een soort draagzak ging 
dikke bertha op de fiets naar huis in de Ruygeplaat, een auto had hij niet.  
 

Intocht Sint Nicolaas ging ook dit jaar door en de foto van de twee klarinettisten is naar ik vermoed van dat 
optreden geweest. 
 

De sollicitaties voor het dirigentschap van UDI zijn in volle gang aan het einde van 1970. Ik vind er niet veel 
van terug maar de solicitatie brief van de uiteindelijk gekozen dirigent Bob Loggen heb ik in het archief en 
toon ik op de volgende bladzijde omdat dat zo uitkomt. 
 

1971_ al vroeg in dit jaar is daar het afscheid van dirigent  
Zonneveld, en wel op 13 januari. Hij krijgt van UDI een  
vis uitrusting. Zonneveld gaat terug naar Friesland, in  
Akkrum om precies te zijn, waar veel viswater is en 
daarvoor dit cadeau zeer van pas komt. 
Op de Foto links Janus van Oudenaarden, dirigent Zonneveld  
en voorzitter Kleiwegt. Van Janus van Oudenaarden kreeg  
Zonneveld een zelfgemaakt beeldje van een dirigent.  
Janus maakte van oude landbouw stukken beeldjes van  
landarbeiders en voor deze gelegenheid een dirigent.  
Op de volgende bladzijde doet Cor van t’Hof het woord en 
begint met een dobber waaraan de gehele uitrusting uit  
eindelijk in handen is van Zonneveld die dit wel kon.  



“In 12 maanden naar 4 februari 2024, 125-jarig bestaan UDI”. 

Pagina 22 van 48 
Avdm 

 

waarderen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zonneveld ondergaat zijn afscheid met zijn vrouw aan zijn zijde de ceremonie van dit afscheid 
in de instuif onder inde Schans. 

 
Een persoonlijke noot in deze historie, ik heb 1969-1970 nog les 
genoten van Zonneveld op de dwarsfluit. Dat is niets geworden en 
ben ik uiteindelijk bij Jan van der Meer op de klarinet verder gegaan, 
maar dit ter zijde. 
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Bob Loggen heeft inmiddels zijn plaats overgenomen en op 22 en 23 januari is de eerste uitvoering met hem 
op de bok waarvan hieronder de aankondiging en verslag. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Helaas geen beste kwaliteit maar net leesbaar wat  
passages uit het verslag door Jo Bergwerff in de  
Rozenburger. Ik wilde jullie dit niet onthouden. 
 
 
 
De jaarvergadering van 26 januari 1971, bezocht door 40 leden,  geeft nog meer wisselingen bloot. Zo geeft 
de 82e jarige voorziter Kleijwegt aan zich niet meer beschikbaar te stellen als voorzitter. Cor van t’ Hof wordt 
met 38 tegen 2 stemmen als nieuwe voorzitter gekozen, wordt leen Quak als nieuw bestuurslid gekozen en 
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wordt Jan Romers de nieuwe secretaris van de vereniging. De wisseling van secretaris is goed zichtbaar aan 
het nieuwe handschrift en notatie van de gebeurtenissen wat ik mag ervaren in het notulenboek. Als laatste 
in dit rijtje gebeurtenissen is de definitieve aanstelling van Dirigent Loggen na zijn 3 maanden proeftijd. Dat 
dit een hele lange aanstelling zal worden had men toen niet gedacht, wij weten beter nu. 
 

Verder haal ik uit het jaarverslag met data nog wat gebeurtenissen boven tafel waarvan hier de opsomming. 
Een serenade voor dhr. en mvr. van t’ Hof voor hun 25 jarige echtvereniging. Leen Quak trouwde en daar een 
optreden van de Polderjongesn waar Leen lid van was. Een gedicht van Cor van t’ Hof op beiden wat gezien de 
humor bijzonder in de smaak viel. Dirigent Loggen trouwde in het plaatsje Kothem en het bestuur bracht het 
echtpaar de felicitaties aan namens UDI.  
 

13 februari, middag voor bejaarden in de Schans. Geen actie foto’s van deze middag maar wel enkele UDI 
leden tussen de bejaarden met aandacht voor iets op het podium ter aanvulling van het programma die 
middag buiten de muziek. Op de eerste foto links Gon Wilemstijn met zijn echtgenote Riemke (de ouders van 
Gertjan Willemstijn) en op de voorgrond Trudie en Bob Loggen (de dirigent en zijn vrouw). De rechtse foto 
opde voorgrond wat oud Rozenburgers en daarachter wat UDI leden en vrouwen van leden (ik zie mijn 
moeder en tante Lijnie v.d. Meer links achterin zitten). Leuke sfeer foto’s uit die tijd vanuit de Schans. Detail, 
zie de bar op de achtergrond  tegen de achterwand en de geruite tafelkleden, geweldig! 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
Feestavond en afscheid voorzitter  
Kleiwegt op 28 maart bij Kees van  
Zanten in de Emmastraat. 
Op de volgende pagina een mooi 
stuk over deze voorzitter van UDI  
die geen muziekant was maar wel 
goed werk voor de vereniging  
heeft gedaan de geruime 15  
voorgaande jaren.  
Zoals in het stuk is te lezen kreeg 
hij van de vereniging het predicaat 
Ere voorzitter aangeboden. 
Ik kwam als kleine jongen nog wel 
eens bij hem om het oud papier  
met een kar, die mijn vader had,  
bij hem op te halen. Achterom bij 
de huisjes recht tegenover het  
Muziektheater De Ontmoeting op 
Julianastraat 8. 
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                                                                                     Afscheid Voorzitter Kleiwegt, 28 maart 1971. 

 
20 maart mocht UDI weer vooraan staan bij de  
zoveelste boot die de helling af ging bij Verolme.  
Toch wel heel bijzonder dit telkens weer mee te mogen  
maken, een voorrecht zelfs om er zo dicht op te mogen  
staan. 
 

Op 15 mei is het Streekoverleg VPR op Rozenburg gehouden  
waar de organisatie in handen was van UDI. In het  
jaarverslag lees ik dat de belangstelling van het publiek  
zowel binnen als buiten de Schans met de concert  
wedstrijden zeer groot was. Het was voor het korps voor een  
dag als deze erg goed bij de Rozenburgse bevolking  
eens in de belangstelling te zijn. 
Zowel de harmonie als de drumband, met veel nieuwe leden, 
deden het zeer goed. De harmonie behaalde zelfs het hoogst 
aantal punten van deze dag. 
Op de volgende pagina een prachtige kleurenfoto voor de  
Schans van de drumband en harmonie erachter.   
Ze marseren af voor de mars wedstrijd die door Rozenburg  
ging en Langs het gemeentehuis aan de Molenweg waar het  
defile werd afgenomen. Er zijn prachtieg foto’s van en wat  
krantenstukjes die van deze dag zijn geschoten en  
opgemaakt. Met dit verhaal  en de inhoud van de artikelen 
zegt de foto de rest van deze mooie dag voor UDI en het 
Overleg Voorne putten Rozenburg 
                                                                                                                                                         Doop Chevron Kentuky Verolme_10-3-1971 
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15 mei 1971, de Jury op de muziektent die de marswedstrijd jureerd.een korps staat te spelen en verschillende muzikanten van andere verenigingen 
staan te luisteren op de stoep voor de Schans. 

 

 
Krant, 26-5-1971 

 

Op de volgende pagina, UDI die aankomt voor het gemeentehuis, voorop de drumband en daarachter de 
harmonie.  
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UDI speelt een mars voor het gemeentehuis waar Burgemeester en wethouders en de jury leden kritisch 
staan te kijken en te luisteren om zo een oordeel te vellen en het rapport te voorzien van een kritische noot 
voor de 9 deelnemende verenigingen.  
 
 
 

Flip Monteney, hier met alpino pet achter Jan van der Meer, 
was vaste fan van UDI. Je kan wel zeggen , waar UDI was  
daar was Flip. Bij het marsen was het zo, waar Jan van er  
Meer was, daar liep Flip stijf achter Jan. Maar Flip was van 
Rozenburg en Rozenburg was Flip en iedereen kon  
hem. Dus altijd zijn hand opsteken en meestal ook nog  
roepen en gedag zeggen naar bekenden. Daar ging het dus  
altijd mis en trapte daarom altijd op de hielen van Jan van  
der Meer die dat natuurlijk niet leuk vond. Een voordeel  
was wel dat de jeugd die weleens probeerde om baldadig 
door het orkest te lopen hardhanding door Flip werd teruggeroepen. Tevens wist hij altijd de laatste 
nieuwtjes en zei hij ‘heb je het al gehoord, ………’ meestal als er iemand was overleden dan wist hij het als 
eerste. 
 
 

 
 
Op 21 augustus gaat UDI Harmonie en de Drumband (foto’s op blz. 28), naar voetbalveld aan het eind van de 
Laan van Nieuw Blankenburg. Daar heeft V.V.R.(voetbalvereniging Rozenburg) nieuwe velden en een 
prachtige nieuwe accommodatie gekregen omdat ook Rozenburg aan het ontwikkelen is. De voetbalvelden 
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aan de Oranjelaan / Laan van Nieuw Rozenburg gaan op de schop voor de ontwikkeling daar. De laan van 
Nieuw Blankenburg wordt doorgetrokken en aan de zuidkant gaan bedrijven zich vestigen zoals Romers 
grondwerken. 
Deze wedstrijd bracht overigens voor UDI f 500, = op. Dit is al de zoveelste keer dat de voetbalvereniging de 
sympatie aan UDI laten blijken! 

 

 Ik lees verder in het goed en netjes opgestelde jaarverslag over 1971 dat in dit jaar ook het dienstencentrum 
aan de Laan van Nieuw Rozenburg wordt geopend. UDI dat bijna voltallig aantrad speelde afwisselend enkele 
marsen. Dit viel op de avond van de opening bijzonder goed bij de genodigden.  
 

Aan het einde van de vakantie, augustus, deed UDI ook mee aan de lampionnen optocht te Oostvoorne. Veel 
korpsen van Voorne Putten en Rozenburg waren getrouw aanwezig bij dit met aanzien zijnde evenement in 
de voormalige badplaats. Jan Romers schrijft hierover dat de toeschouwers langs de weg er niet overuit 
konden dat hoe donkerder dat het in de lanen ook werd, en zonder licht bij ons totaal alles uit ons hoofd 
bliezen. Ze bliezen daarom deze avond een keer of 5 Holland Jubelt! 
Deze anecdote mocht ik en paar jaar later zelf ook ervaren toen is in de harmonie in de donker deze mars 
moest meeblazen. Bij het spelen nu, al gebeurd dat niet veel meer, denk ik nog vaak terug aan dit verhaal 
waar ik deze mars ook uit mijn hoofd mee blies. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
18 december is de organisatie van het onderlinge solisten concous van het overleg VPR in handen van UDI. 
Trots dat hij was veroverde mijn vader in eigen huis de wisselbeker voor het hoogste aantal punten die dag.  
Leuk detail is dat ik achter op de trap naar het podium als 10 jarige 
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 ook op deze foto sta te kijken hoe mijn vader de beker in ontvangst  
neemt. Het was een grote ronde ovaalvormige beker, ook wel de  
pispot genaamd. Het kon hem niet deren, hij was er zeer mee in zijn 
nopjes kan ik mij herinneren.  
Hij sloeg maar zelden een repetite over en meest als het werk hem  
echt nodig had in de avond werd er met pijn in het hart overgeslagen. 
Dat gold ook voor het repeteren thuis, hiernaast zoals ik hem op een 
enkele keer na hoorde en of zag repeteren in de kelder in ons ouderlijk 
huis aan de Emmastraat. In deze kelder werden vaak solisten concoursen met mede muzikanten voorbereid 
en kwamen leerlingen hier om les te nemen. Klaas van Vliet is hier b.v. ook ooit begonnen en Ad van Ham zal 
zich dit als geen ander nog kunnen herinneren. Ik koester deze foto en mooie herineringen in en uit onze 
kelder! 
 

Nog even terug naar de bestuursvergadering van 2 september, de eerste na de jaarvergadering blijkbaar waar 
de bestuursfuncties nog even worden vastgesteld. Gelijk een mooie blik op het prachtige sierlijke en goed 
leesbare handschrift van Jan Romers de secretaris. De bij functies bij de namen en met die met name van Cor 
van t’ Hof mogen wel hilarisch genoemd worden al is het wellicht de waarheid! 
 

 
21 oktober, opening nieuwe Matex 
 

Als laaste uit dit jaar is daar de opening op 29 december van de nieuwe schipperswinkel van Jaap Mol die hij 
samen met zijn vrouw Truus in de Botlek opende. UDI zou UDI niet zijn om daar de boel muzikaal op te 
vrolijken wat dan ook gebeurden. Het was steenkoud dus werd binnen de boel daar open en warm geblazen. 
Een woordje van voorziter van t’ Hof en de vraag aan Jaap of hij na deze inspanningen voor de winkel, waar 
menig repetitie voor werd verzuimd, zich weer wilde melden op de reptitie dinsdag! 

  
1972_ voor de verandering geen uitvoering als eerste activiteit van het jaar maar een opening, Rozenburg 
krijgt steeds meer voorzieningen om de groeiende gemeente met haar inwoners te voorzien van ruimte waar 
in dit geval aan sport gedaan kan worden. Aan de laan van Nieuw Blankenburg is een prachtige sporthal 
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gebouwd, De Rozet, die op 5 februari wordt geopend en het zal jullie niet verbazen dat UDI zonder 
sportschoenen de vloer mocht betreden. Op de vorige pagina heb ik de foto’s geplaatst en zien jullie de 
sporthal van binnen. De vereniging zal na deze opening nog veel gebruik maken van de ruimte, maar dat zien 
jullie vanzelf voorbij komen. 
                                                                                                                                         Nieuw Rozenburg_9-2-1972 

11 en 12 februari geeft UDI haar uitvoering en deze keer doe ik het alleen af 
met deze advertentie met daarin de oproep om donateur te worden. 
Dat was een actie die ik teug las in de notules. De financiele situatie is niet 
slecht te noemen maar men houd de vinger aan de pols en probeert van  
alles om de kas op orde te houden. Ook de kosten van het donateurs geld 
wordt tegen het licht gehouden en het bedrag van f 2,= per jaar moet en  
gaat omhoog dit jaar. Men vind dat je als donateur de vereniging moet   
steunen maar met een vrijkaart op de uitvoering en de kosten die zo’n  
uitvoering met zich meebrengt is de verhouding zoek. De verloting 
zorgt wel voor dat de zaak weer wordt recht getrokken maar men  
zoekt naar de juiste match.  
 

De heer en mevrouw Versluis, de instructeur van de drumband, viert zijn 12,5 jarig huwelijksfeest en de 
drumband brengt hen na de utvoering een serenade en beleefd met het bestuur een mooie feestavond. Dit 
was een verrassing voor ze en waren hier erg mee in hun sas. 
 

Op de repetitie avond van dinsdag 22 februari hilariteit op de repetitie als Cor van Zeventer zijn kunstgebit uit 
zijn mond schiet tot aan de voeten van de dirigent.  
 

11 maart is de bejaarden middag in de Schans met een 65 belangstellenden waar de harmonie van UDI en de 
boerenkapel het de mensen naar hun zin maakte.  
 

24, 25 en 26 maart wordt er een studie weekend georganiseerd door de KNF waar 3 jeugd leden te weten 
Bram Wittte, Annie van der Meer (mijn zus) en Clementiene Klapwijk aan deelnemen. Dit leerzame en 
gezellige weekend viel in de smaak van deze jeugdleden.  
 

Het is best lastig om alle activiteiten van alle onderdelen te benoemen en  
te vinden. Ik haal zoveel mogelijk uit de jaarverslagen en  
bestuursvergaderingen waar steeds meer en uitgebreid staat beschreven hoe  
de vereniging rijlt en zijlt. Zo ook van de Polderjongens die zo af en toe wel  
eens een ander uitstapje maken. Er is goed contact en een klik met het  
mannenkoor en mond uit in een gezamenlijke uitvoering in de Schans. 
Deze gezamelijke uitvoering van het Rozenburgs Mannenkoor met de  
Polderjongens wordt in de Nieuw Rozenburgse krant zo aangekondigd. 
 

De heer en mevrouw Koorneef worden op 21 april verrast door UDI met  
een serenade voor hun 50 jarig huwelijk in gebouw Blankenburg.  
Na wat marsen gespeeld te hebben, de felicitaties en een borrel gedronken te hebben was het bijzonder om 
met het verzoek af te sluiten door het koraal “Dankt dankt nu allen God te spelen”. 
 

22 april, stapelloop Esso Rotterdam diverse volksliederen namelijk het Libriaanse, Amerikaanse en het 
Nederlandse. Het is na de komst van Bob Loggen die klarinettist bij de Marinierskapel makkelijk om aan deze 
niet allerdaagse Volksliederen te komen en die op de repetitie avonden ook gerepeteerd moesten worden. 
Waar een dorp niet groot in kan zijn met ver over de grens dingen!  Terwijl het hooggeplaatste bezoek van 
het platform kwam bij de doop speelde UDI “Als het om de liefde gaat” en bleven de hooggeplaatste mensen 
staan luisteren omdat  het zo in de smaak viel en gaf daarna het orkest een warm applaus hiervoor! 
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Na de tewaterlating was het nog niet klaar. Omdat het 1ste elftal van de Voetbalvereniging kampioen was 
geworden begeleidde UDI  s’avonds de stoet van het voetbalveld aan de Laan van Nieuw Blankenburg naar de 
Schans waar een groot feest werd georganiseerd.   
 

Omdat 30 april op zondag viel werd op 1 mei Koninginnedag gevierd met 
’s middags een mars en s’avond de lampionnentocht. Het jaarverslag  
onthuld ons dat een lid na deze 2 fikse marsen zo oververmoeid was dat  
deze zijn auto zelf niet verder mocht besturen dan de harmsebrug! 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Om geld uit te sparen voor een dirigent, die was er in die tijd bij om de maat te slaan, stond Cor van t’ Hof 
regelmatig op deze wijze zoals op de foto rechts voor het orkest. Zo ook op het Raadhuisplein op deze dag. 
De andere foto, links,  is van onderweg na het afmarcheren wat bijna altijd gebeurde vanaf de Schans. 
 

Op het op 6 mei gehouden VPR festival te Hellevoetsluis deed de harmonie wat zij in 1971 ook deden, 
namelijk het behalen van de hoogst aantal punten bij de concertwedstrijd in de Vermaat hallen. Ik kan mij   
nog herinneren dat na de marswedstrijd leden het Cafe opzochten. Ik was in de Vermaathal met mijn moeder 
en werd naar het cafe gestuurd  om de UDI leden uit het cafe aan de Rijksstraatweg te gaan halen om te gaan 
spelen. Buiten het muziek maken was er ook het uitje, het vermaak en de  gezelligheid wat zij opzochten. Ook 
de drumband behaalde daar met marsvaardigheid 56,5 pnt. en met de staande mars ook 56,5 pnt. totaal dus 
113 punten. Dhr. Versluis haalde als tamboermaitre 15 pnt. een mooie 2e prijs waar hij blij mee was.  
 

12 mei hield men het onderling solistenconcours in de Schans. Jan van der Meer behaalde de hoogst aantal 
punten en veroverde de wisselbeker bij de blazers. Leo Robbemond en Peter Maarschalkerweerd behaalde 
met 61 pnt. bij de drumband de wisselbeker. De heer Loggen en de heer Niesten waren de juryleden. Dit 
onderlingen concours was in het leven geroepen om de onderlinge band en het niveau van de muzikanten 
omhoog te krijgen en omdat dit natuurlijk ook het thuis blazen stimuleert. Het in duo’s en kwartetten 
uitkomen bevorderd het samen spelen en samenspel natuurlijk ook. 
 
 
 
 
                                                                            Links, Jan van der Meer  
                                                                            die van Bob Loggen de  
                                                                            beker krijgt en rechts de  
                                                                            jury leden en de  
                                                                            secretaris Jan Romers 
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In de sporthal De Rozet was op 3 mei een 6 kamp georganiseerd voor gehandicapten waar UDI de opluistering 
met muziek verzorgden. Op 17 juni geeft de harmonie met drumband een concert op het Raadhuisplein. 
 

Op het voetbalveld  van V.V.R. was het 11 en 26 augustus druk en speelde  
UDI daar de benefietwedstrijd tussen twee dames elftallen waar de   
opbrengst tengoede kwam voor het overdekte zwembad.   
 

Op 26 augustus is daar de voetbalwedstrijd tussen Rozenburg en Voorne  
waar de opbrengst voor UDI was. Deze wedstrijd brachf 760, = op wat een  
mooi bedrag was voor de kas.  
 

Het concours op 21 oktober was helemaal in Silvolde en was men  
genoodzaakt al vroeg de bus te nemen wat niets afdeed aan de prestatie  
wat later bleek. Ze behaalden een 1e prijs in de afdeling Uitmuntenheid.  
Leuk om te lezen dat de te spelen nummers ook staan vermeld, namelijk  
de Spanisch Suite van Piet Stalmeijer 138 pnt. als verpicht werk en voor  
het vrije werk De Vaderlandse Rapsody van H. v. Lijnschoten 151,5 pnt.  
samen 289,5 pnt.  
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Na het concours werd er in Houten gestopt om te eten en uiteraard wat met elkaar te drinken. De foto’s 
zeggen verder de rest met voor Gertjan van der Schoor, Gertjan Willemstijn en voor mij zelf een mooi beeld 
van onze vaders en moeder. En de lach van Ad van Ham mag er ook zijn trouwens! 

   
Concours 21-10-1972_ 

• Foto links v.l.n.r. Jan Quak, Wim Breukel, Aad v.d. Toren, Jos v.d. Poel, Bram Witte, Gerrit Degeling, Leo Quak, Ad van Ham, Jan Kleijwegt, 
Teun v.d. Meer en Gerrit v.d. Schoor (Vader van Gertjan) 

• Namen middelste foto uiterst rechts Trudie Loggen, muzikant op de rug gezien ??, Nel Rietdijk, Rien van Oudenaarden met biertje en 
daarnaast Maarten Marsman. 

• Namen foto rechts v.l.n.r. Gon Willemstijn, Mw. Qualm, MW. Willemstijn, Jan van der Meer, Lijnie van der Meer, Mw. van ‘t-Hof en Siem 
Qualm 

Aan het VPR onderlingen solistenconcours op 16 december werd door 16 UDI leden deelgenomen. Hetzij solo 
of met in duo vorm. Buiten het programma niet veel van te vinden maar ik weet wel dat mijn vader de 
wisselbeker moest afstaan aan een andere winnaar dit jaar! 
 

Uit de notulen van de bestuursvergadering van 22 november lees ik iets bijzonders. Daar lees ik dat er vraag is 
hoe het gesteld staat met het  Club lied voor V.V.R..  Cor van t’ Hof is daarmee bezig dit te maken en de 
Boerenkapel zal dit lied ten gehore brengen zodra het klaar is. Aan het einde van de vergadering die in de 
Schans wordt gehouden serveert de beheerder, de heer de Bunk, de bestuurders een warme kop soep wat 
het bestuur goed doet smaken.  
 

Ik had er in een bestuursvergadering al iets van opgepikt maar ik  
vind er ook een krantenstukje van. Wim de Vries is zeer  
gepiekeerd en terecht. Er zijn twee leden die er de  krant voor  
opzoeken en het hiernaast geplaatste stukje over schrijven. 
 
                                                     Enkele UDI leden doen ook wel eens  
                                                     wat buiten UDI en verlenen hun  
                                                     medewerking aan andere vereniging. 
                                                     Zo ook Ad van Ham en Jan Romers  
                                                     blijkens deze advertentie van het 
                                                     Rozenburgs Mannenkoor. 
 
 
 
 
 
 
                                                        
 
 
                                                       Om nog even aantegeven wat er allemaal in een vereniging speelt toen en nu   
                                                       en hoe men erover dacht sluit ik dit jaar 1972 met een stukje tekst van                                 
                                                       secretaris Jan Romers die er dit over schreef in het jaarverslag; 
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1973_Met nog één bestuursvergadering, die van 31 januari 1973,  
 in notulen boek 5 ben ik inmiddels in het 6e boek aangekomen.  
De verslagen worden langer en meer uitgebreid, er is veel te  
vergaderen en te regelen en dat lees je. Het handschrift leest  
lekker weg en soms heb ik het gevoel dat ik zelf aan de  
bestuurstafel zit en er middenin zit, zo herkenbaar uit mijn eigen 
tijd in het bestuur. Maar ik moet verder, daar gaan we dan. 
 

Op die eerste vergadering van ’73 wordt gesproken welke leden  
Een speldje krijgen voor zoveel jaar lidmaatschap. Er zijn speldjes te  
weining dus moeten er worden bijgemaakt. De wisseling in het bestuur met name het DB is door de jaren van 
wisselingen blijkbaar niet goed gegaan want op de komende ALV wisselt het hele DB om en dat kan niet. De 
secretaris blijft nog een jaar zitten omdat hij net een jaar is gekozen en de Voorzitter en Penningmeester 
zullen aftreden is het voorstel.  
De uitvoering komt ook nog ter sprake en de afspraken worden nog even op scherp gezet. De heer Bunk zorgt 
dat er geen drank geschonken wordt tijdens de uitvoering zelf en dat er geen mensen meer binnen komen als 
de muziek speelt.   
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Ik moet nog even terug naar 5 januari, er was namelijk in en rond huize Wim en Nel Rietdijk, op de hoek 
Prinsenstraat- Bomendijk, nog wal ruring om het zo maar te  zeggen. Lees het stukje dan weet je alles! 

 
 

Op de Uitvoering 2 en 3 februari een ommezwaai in de programmering. Geen toneel meer na de pauze maar 
de harmonie die daar ook het naprogramma voor  
haarrekening neemt. Het is de hand van Bob Loggen  
die deze verandering in overleg met het bestuur en  
leden maakt. In augustus 1972 lees ik dit al in de BV  
maar vind het besluit nergens. De foto van na  
de pauze zegt genoeg. Met spruiten kisten van  
Gerrit Lievaart en platen van aannemers bedrijf  
Oosterlee wordt een podiumtrap gemaakt waar  
UDI in schow opstelling zich presenteerd met  
lichte muziek. De drumband presenteert zich ook 
op deze uitvoering. 
Het moet een hele shock geweest zijn dat na jaren 
toneel dit nu gedaan wordt. Ik las al meerdere jaren  
dat ze op zoek waren naar wat anders en nu is het  
zover. Het voorbeeld had Bob Loggen natuurlijk bij 
de marinierskapel die dit al jaren doen en daar veel aanzien mee hadden, maar ja UDI is de Marinierskapel 
niet maar het voorbeeld is bruikbaar. Zie ook voor de lessenaars de schildjes met daarop UDI geschilderd, 
eerlijk gekopieerd zal ik maar zeggen. Op de achtergrond ook een groot vliegtuig als titel van het programma, 
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want ook dat kwam bij Loggen vandaan. Een muziekreis over de wereld was de titel, vandaar het grote 
vliegtuig achterop.  

 
De Algemene Ledenvergadering is op 20 februari met de aanwezigheid van 34 leden. Voorzitter van t’ Hof 
begint met een speech over het handelen en het wel en wee van de vereniging. Er is afgelopen jaar hard 
gewerkt, we moeten ons onze verplichtingen aan meerdere dingen voldoen, zoals op de 1e plaats ons werk, 2e 
plaats ons gezin en als 3e plaats de muziek, vandaar dat tekortkomingen soms wel eens onvoormijdelijk zijn 
maar we moet blijven strijden voor de instandhouding van de vereniging. De laatste woorden van het 
openingswoord luiden, UDI waar ben je? UDI wat doe je? UDI waar ga je heen?. Het eerste wisten we, het 
tweede hebben we en het afgelopen jaar ervaren en het derde zal de toekomst leren.  
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Een heel verhaal maar de inhoud zegt genoeg. Verder is de vergadering de vergadering en komen de zaken 
naar voren die daar horen. Het enige opmerkelijke is dat de contributie verhoogd wordt naar f 1,50 / week. 
14 april Eilandenfestival VPR in Heenvliet.  De drumband behaalde met de loopmars marsvaardigheid 62 pnt 
en met de staande mars ook 62 pnt dus totaal 124 pnt. De harmonie behaalde met het werk Petit Ballet 99 
pnt en met Jamaican Folk Suite 95 pnt totaal 194 pnt.  
 

Op 30 April s’morgens een mars door het dorp met een majorette peleton van de harmonie S.H.V. uit 
Rotterdam.  
 

4 mei een serenade voor de 50 jarige echtvereniging van de heer en Mevrouw C. van Dam. Jan Romers schrijft 
dat we op dat moment 43 harmonie leden tellen en dat er zeggen en schrijven 17 aanwezig waren, een 
blamage. De familie ervaarde dit gelukkig niet en was dankbaar voor het gebaar van UDI, het was een grote 
verassing! 
 

De Europoort en Botlek gebied is nog steeds in ontwikkeling en ook de infra structuur veranderd hierdoor. 
Producten moeten over de weg en over het water vanuit de havens naar elders worden getransporteerd. Op 
21 mei wordt de Suurhof brug geopend en UDI is daarbij. Het is op een maandag dus er wordt verlet van 
menig werk om hier aanweig te zijn, de kosten worden vergoed. 
 

 

 
 

Het onderlinge solistencours werd in de schans op 2 juni  
gehouden en wederom waren dhr. Loggen en Dhr. Niesten  
de jury leden. Jan v.d. Meer won wederom dit concours met  
114 pnt. De pianobegeleidingen waren in handen van  
Mw. Wagemans, Mw. Mol en Mw. Lievaart. 
Op diezelfde dag werden 4 leden in het zonnetje gezet  
vanwege hun 25-jarig en 40-jarig lidmaatschap.   
Jan Kleijwegt, Rien van Oudenaarden en Gerrit Quak  
kregen een speld voor 25-jaar lidmaatschap.  
Janus van Oudenaarden kreeg een goudenspeld voor 40-jaar  
lidmaatschap. 
 
Foto: Staand van L.n.r: Jan Kleijwegt, Gerrit Quak en Rien van Oudenaarden,  
zittend Janus van Oudenaarden 



“In 12 maanden naar 4 februari 2024, 125-jarig bestaan UDI”. 

Pagina 39 van 48 
Avdm 

 
 

7 augustus loopt de harmonie en drumband een mars door plan west waar in de Plevierstaat bij Gon 
Willemstijn voor de deur zoals staat omschreven ‘gestopt werd om iets te drinken’, waarna de mars werd 
afgemaakt. 
 

11 augustus geeft het notulenboek aan dat er een stapelloop was bij Verolme en wel voor de Britsch Promise, 
een tanker. UDI was daarbij onder zeer warme omstandigheden, staat geschreven. 
 

V.V.R. speelden op 25 augustus de traditionele voetbalwedstrijd voor ons tegen de ADO jeugd. Deze wedstrijd 
bracht f 600, = op. 
 

Bij de mars door de gemeente op 3 september werd er ook gecollecteerd voor een cadeau voor het 25 jarig 
jubileum van koningin Juliana. 5 september op de nationale feestdag vanwege het 25 jarig jubileum van 
koningin Juliana was daar s’morgens de aubade met de gehele dag stalend weer. S’avonds bij de lampionnnen 
optocht waren naar schatting 9000 mensen van de totaal 11.000 inwoners op de been, ongekend. 
  
Na de opening van de bedrijven in de botlek en de Europoort weten deze zelfde bedrijven UDI ook weer te 
vinden. Zo waren op 22 en 28 september bij I.C.I open dagen waar de vereningen haar bijdragen aan 
leverden. Zo is op de foto’s te zien dat we met de drumband en de harmonie daar actief waren naar 
tevredenheid van ons zelf en de directie van de I.C.I.  

 
 

Op het concours te Reusel behaalde UDI met het verplichte werk Petit Ballet van Hugo de Groot, 136,5 pnt en 
het vrije werk American Folk Suite 140 pnt totaal 276,5 pnt een 2e prijs behaald.  
 

Groot feest op het terrein van Gebr. Romers aan de Oranjelaan waar zij het 40 jarig bestaan vieren. In de 
middag brengt UDI met drumband en harmonie een serenade en in de avond een muzikale show door de 
harmonie. Dit werd een groot succes. Door Bob Loggen werd speciaal de ‘Romers Mars’ gecomponeerd en 
gespeeld waarvan een partituren werd overhandigd aan de firma. 
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De foto’s geven het terrein aan met de grote tent en de toen grootste dragline die er in Nederland te vinden 
was. Cor van t’ Hof en Cars Romers voor de harmonie op het podium die elkaar de hand schudden. 
Gebr. Romers schonk nog wel eens een instrument aan UDI en daaruit blijkt dat de band goed was. Ook 
menig lid was werkzaam bij dit bedrijf in die tijd.  Leen, Gerit en Siem Quak, Wim Rietdijk, Teun v.d Meer en 
Jan Romers naar ik me kan herinneren werkten er toen. 
 

In de BV van 12 november wordt gesproken over de feestelijkheden voor het 75 jarig bestaan. De Voorzitter 
was in gesprek gekomen met de zaakwaarnemer van de Mariniers kapel, om de kapel  in 1974 naar 
Rozenburg te halen voor een optreden. Of dit gaat gebeuren dat zien  we in1974! Positief is de verhuizing van 
Gerrit Versluis, de instructeur van de drumband, naar Rozenburg. Hij kan zo nog beter inspelen op de 
drumband. 
 

20 november is het de goedheiligman die toch weer wordt ingehaald door UDI, wel bij windkracht 10 geeft 
het jaarverslag aan. Of dit optreden te maken heeft met het protest stukje uit 1972 dat lees ik niet maar een 
goede zaak dat dit weer door de Rozenburgse vereniging wordt gedaan.  
 

Het jaarlijkse VPR solistenconcours wordt ook in Heenvliet gehouden net als het festival voor de orkesten en 
drumbands in april dit jaar. 16 UDI leden deden mee lees ik terug. Majoor J.P. Laro, directeur van de 
Marinierskapel verzorgde het beoordelen van de deelnemers. 
 

De laatste vergadering van het bestuur dit jaar is op 10 december zoals Jan Romers die omschrijft ‘op een plek 
waar je elkaar niet kan verstaan en waar een ieder langs kwam om zijn behoefte op het water closet te 
verrichten’. Ik kan me deze plek nog wel herinneren in de Schans en zie dit dan ook voor me en snap het 
daarom. Er komt een vergadering over de Muziekschool die ze op Rozenburg willen gaan opzetten. Daar zijn 
ze heel blij mee want de afgelopen jaren is het lesgeven bij de dirigenten niet gegaan wat ze ervan hoopten.  
Na verloop van tijd stelt Leen Quak voor om de vergadering bij hem thuis voor te zetten omdat het geen doen 
was zo te vergaderen daar. Bunk heeft nog een alternatief en even later zitten zij in de garderobe te 
vergaderen. Ze willen er geen woorden van maken omdat zij altijd kosteloos daar konden vergaderen.  
 

Verolme was op 22 december ook weer het toneel van een stapelloop. Het ging om de tanker British Promise. 
Alles was gelijk aan de vorige keer met dat verschil dat er 30 graden verschil was, de secretaris schrijft 
daarover.  
 

1974_ het jaar begint met een algemene leden vergadering en wel op 11 januari. Niet alleen de leden maar 
ook alle echtgenotes waren hiervoor uitgenodigd om te praten over het programma van het 75 jarig bestaan.  
Best wel uniek als ik daar nu overschrijf en nadenk maar de voorzitter waarschuwt de aanwezigen na de 
opening dat er beslist niet over tafel moest komen wat er intern in de vereniging leeft maar puur het 75 jarig 
bestaan, wij zijn verplicht iets te doen voor de burgerij! 
Hij vervolgt met, ‘de schop is de grond in gestoken, enkele keren omgedraaid maar er moet verder worden 
gespit’. Dat gebeurd ook en het wordt een vruchtbare vergadering waar een ieder van zich liet horen.  
 

De uitvoering is op 8 en 9 februari, mijn eerste! 
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De foto van het orkest met de schildjes met 75 erop is het naprogramma. De tweede foto van Bob Loggen en 
Jan van der Meer die een Tirols nummer vertolken zoals het verslag in de krant weergaf. Bob was een 
verdienstelijk klarinettist en samen met Jan een mooi stel zo voor op het podium.  
De drumband had ook zijn inbreng deze avond. Met mooie witte koorden aan hun trommen, bij elkaar 
gespaard met oud papier, en nieuwe witte handschoenen geschonken door de leden. 
 

De Bestuursvergadering van 11 februari is bij Gon Willemstijn thuis. De bestuursplek van de opgestapte Wim 
de Vries is ingenomen door Ben de Rooy. Bij de ingekomen stukken de besvestiging van het komen spelen van 
de Mariniers Kapel op vrijdag 17 mei in de Sporthal  t.g.v. het 75 jarig bestaan. Er wordt besloten om de 
luisteraars van de uitvoering te voorzien van een witte anjer die gemaakt zal worden van zakdoekjes, Mw. 
Willemstijn en enkele andere dames zulllen er een 700 gaan maken. 
Ik lees verder dat er een foto reportage binnen is met afbeeldingen van pakjes voor de majorette die 
vrijblijvend is aangevraagd. Zou het dan toch? 
Piet van der Ende, de vaandel drager, heeft aangegeven het te zwaar te vinden nog met het vaandel te lopen 
en zou het niet erg vinden dat er ander zou komen. Tom Jan van der Meer (vader van Evelien van der Meer-
Dik) zal gevraagd worden lees ik. 
Er werd nog geruime tijd van gedachten gewisseld over de interne moeilijkheden in de vereniging. Verder 
staat er dat dat we zullen hopen de kracht en het verstand te hebben deze het hoofd te kunnen bieden, 
zonder dat er iets staat wat er speelt!  
   

Een dag later zat het bestuur weer achter de tafel maar toen voor de algemene ledenvergadering, drukke 
tijden! 34 leden melden zich en de ere voorzitter Kleijwegt was ook aanwezig lees ik. Na de notulen van  vorig 
jaar en de klinkende cijfers van de pennningmeester is ook de Muziekbibliotheek aan controle onderheven 
geweest. Ad van Ham en Gerrit Quak hebben de bieb die Gon Willemstijn beheerd gecontroleerd en in orde 
bevonden. En applaus volgt voor het werk van de drie heren van het bestuur. 
Daarna veel mededelingen over het 75 jarig bestaan waarvan in het vervolg van dit schrijven te zien wat er 
gedaan gaat worden. Wederom wordt een voorstel voor contributie verhoging aangenomen, namelijk  f 2,00 
voor de oudere leden en f 0, 75 voor de jeugdleden. Dan is er ook nieuws dat de Rotterdamse Muziekschool 
op Rozenburg muziekles gaat geven voor A, B, C en het D examen waar alle (aangesloten) leden en leerlingen 
Harmonie en Fanfare orkesten aan deel kunnen nemen. Opgeven via het secretaiaat. 
Mijnheer Versluis vraagt wat de bedoeling is van het Majorette korps. Hij zou het leuk vinden als dat dit jaar, 
het jaar van het 75 jarige bestaan, nog van de grond kan komen. 
 

27 april, op uitnodiging van Camping De Krabbenplaat maken we daar een mars over de camping. 
 

30 April. Deze foto is onderweg naar de mars voor de lampionne optocht  
met start bij de molen. Links is mijn vader Teun v.d  Meer, daarnaast neef 
Ariejan v.d Meer (zoon van Jan v.d. Meer) en jawel de rechtse jeugdige  
klarinettis dat ben ik zelf (Arie v.d. Meer).  
De eerste foto waar ik in uniform sta afgebeeld als 13 jarige en lid  
van UDI. Van ons huis adres in de Emmastraat kwamen wij  bij mijn  
leermeester, broer van mijn vader, Jan v.d. Meer langs dus gingen we  
gezamenlijk naar de mars. Er was kermis op het veld waar nu de  
Bibliotheek staat en de waar nu de winkels aan het begin van de 
Molenweg staan was een grasveld waar de behuizing van het de  
Kermis explotanten stonden, zie op de achtergrond van de foto.  
Een voor mij waardevole foto en moment! 
 

8 mei, er wordt een mars gemaakt in plan West, de Zanddijk en de  
vinkseweg  t.g.v. het 75 jarig bestaan en 9 mei daarrvoor in de Helden  
buurt. 
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11 mei,  VPR festival te Spijkenisse.  
Er worden geen prijzen meer toegekend  
maar alle onderdelen krijgen een kritisch  
verslag mee. Het wordt meer en meer  
gezien als een Muziekfeest, daar spreken  
alle aangsloten verenigingen zich over uit.  
Uit de verslagen bleek dat UDI met beide  
onderdelen goed uit de verf was gekomen. 
Op de foto uit de krant is te zien dat het  
Het Vaandel van UDI verkeerd om bij  
presentatie voor het gemeentehuis. Een 
kleinigheidje zullen we maar zeggen. 
Hiervoor het gemeentehuis wordt een  
gezamelijke mars gespeeld door alle  
aangesloten en deelnemende verenigingen, 
muziek verbroederd.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

13 mei, mars t.g.v. het 75 jarig bestaan in de Platen. 
 

14 mei, concert accordion vereniging Con Brio uit Zuidland, helaas was een handje vol mensen getuigen van 
en hoogstaand concert door deze vereniging. 
 

Er is blijkbaar gezien de advertentie werk van gemaakt en  
ik vind deze advertentie zonder datum en maand. 
 
 
      
 
 
 
                                                                                        17 mei, concert en schowprogramma van de Mariniers Kapel  
                                                                                        der Nerderlandse Marine in de Sporthal De Rozet. Een goed  
                                                                                        bezette sporthal en een grandioos concert! 
                                                                                        Leuk detail is dat de vader van Ellen van de Berg ook in dit 
 orkest als trombonist actief was. Hij zal later in de jaren 80 als invaldirigent menig keer invallen bij UDI. 
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Hieronder enkele sfeer plaatjes van dit optreden van de Marinierskapel in de Sporthal De Rozet. 

 
 

 
 

18 mei, in alle vroegte ging de geheel vereniging richting het veerhoofd voor de statie foto. 
Na deze statie foto nog even een serenade voor de opening van de slagerij van Kees Luijendijk op het 
Raadhuisplein, dat kan er nog wel even tussendoor zal men gedacht hebben. 
S’middag is in de Schans een zeer drukke receptie voor het 75 jarig bestaan van UDI. Op die middag werden 
door Burgemeester Sloots toezegingen gedaan door de stichting “Nieuw Rozenburg” dat de op te richte 
majorette groep voor 25 meisjes kleding verzorgd zal worden. Verder werd er nog een instrument 
aangeboden en er kwamen veel gelden binnen via relaties, particulieren en bevriende verenigingen.  
Afsluitend aan de middag was daar een klein concert en vanaf 9 uur in de avond een grootse dansavond.   
 

Hieronder enkele foto’s van de receptie met als eerste de bestuurstafel en Bob Loggen. De overige foto’s van 
oud leden die komen felicteren en tafeltjes met UDI leden en een speedssende vooorziter van t’H of. 
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De statiefoto op de volgende baldzijde op het veerhoofd is op 18 mei 1974 genomen. Op deze foto staan nog 
vier muzikanten die nu (aug. 2023) nog actief zijn in UDI, te weten Ad van Ham, Siem Quak, Chris van t’ Hof en 
ik zelf (Arie v.d Meer). Twee andere muzikanten zijn nog zoals ik weet actief in de muziek maar bij andere 
verenigingen, te weten Wim Breukel en Bram Witte. 
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Op 7 juni verleend UDI haar medewerking aan de  sluiting van de avondvierdaagse.  
 

15 juni, onderling solisten concours met 17 eenheden uit de vereniging 
Op deze avond werd ook Leen Degeling met een gouden speld voor 40 jaar lidmaatschap vereerd. Na deze 
plechtigheid sprak Leen de menigte toe en wenste nog lang lid te zijn en dat hij nog mag gaan meemaken dat 
er drie generaties Degeling actief zullen zijn in UDI.  
 

3 augustus, drumband verleend medewerking aan het einde van de vakantie besteding. 
 

Op 24 augustus is de bijna jaarlijks terug kerende voetbalwedstrijd voor de UDI kas tussen Rozenburg en de 
jeugd van ADO uit Den Haag. UDI komt 10 minuten te laat en de aftrap was al gedaan wat ons terecht kwalijk 
werd genomen. Verder geen verslag of opbrengst te lezen. Hieronde twee foto’s UDI onderweg op de 
Koninginnelaan naar het voetbalveld aan het einde van de Laan van Nieuwblankenburg 
 

 
28 augustus, op deze avond worden er aandelen uitgeloot door de burgemeester ten gemeente huizen zoals 
in het notulenboek staat opgetekend. 6 bestuursleden en instructeur Versluis zijn aanwezig. Tevens wordt er 
gesproken over de aankleding van de majorette en de RMS (Rotterdamse Muziek School) 
 

31 augustus, Muzikale opluistering op de Verolme werf bij de doop van de mammoettanker de Lembules aan 
de afbouwkade. 
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De vereniging beleeft op 2 september een bijzondere dag namelijk de oprichtingsavond van het majorette 
korps van 26 meisjes met instructeur Versluis. De oprichting geschied in de hal van de Kooiland school. De 
voorzitter opende deze avond en stelt het bestuur en de instructeur van de Drumband voor die ook de 
meisjes zal gaan lesgeven. Na de uitleg en zakelijke mededelingen wordt aangeven dat de contributie f 1,50 
voor werkende leden (hier wordt onder verstaan die een betrekking hebben) en f 1, =  per week voor niet 
werkende leden.  
Er zal op maandagavond worden geoefend in het Gymnastieklokaal aan de Molenweg hoek Kerkweg. De 
voorzitter heeft tenslotte nog het woord en spreekt de meisjes toe dat er beslist dicipline moet zijn, de ogen 
zijn op jullie gericht! als laatste verklaard hij een ieder lid van UDI en wenst hen veel plezier en succes toe. 
 

28 september, opening Overdekte Zwembad de Zeehond 

 
In de bestuursvergadering van  23 oktober lees ik dat de uniformen voor de majorettes zijn besteld.  
 

26 oktober, concours te Middelburg met verplichte werk Jolanthe Overture 146 pnt en het vrije nummer 
Vaudeville Suite bracht ons 149 pnt totaal 295 pnt een 1e prijs in de afdeling Uitmuntendheid. Met twee 
bussen wordt koers gezet naar Middelburg en hieronder lachende gezichten na het behalen van de 1e prijs. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
Betuursvergadering 14 november, de laatste bestuursvergadering van dit jaar is bij de heer en mvr. 
Willemstijn thuis en de 7 bladzijde tekst bespaar ik jullie maar het laatse stukje uit deze vergadering laat ik 
graag aan jullie zien. Hilarisch vind ik zelf. Maar lees zelf hoe men toen aan de bestuurstafel zat tot soms in de 
late uurtjes. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



“In 12 maanden naar 4 februari 2024, 125-jarig bestaan UDI”. 

Pagina 47 van 48 
Avdm 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

23 november intocht Sint-Nicolaas met een lange mars door het dorp zoals ik lees in het jaarverslag. 
 

Het feestjaar 1974 kent ook verdriet, op 26  
november overleed oud en Erevoorzitter  
Kleijwegt, hieronder de woorden die over hem  
geschreven werden. UDI verliest een goed  
bestuurder en leider zonder dat hij ooit 1 noot 
had geblazen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

13 en 14 december Federatief solistenconcours te Spijkenisse waaraan 7 UDI leden deelnamen. 
 

Samen met het Rozenburg Mannenkoor geven we op 21 december Kerstconcert in de Sporhal met tussen 
850-900 bezoekers een prachtig kerst concert. Beide verenigingen muciseren op hun toppen en ook 
gezamenlijk worden er stukken uitgevoerd. De majorettes en de drumband zijn ook aanwezig en vervullen 
een mooie rol in het geheel. Jo Bergwerff schrijft daarover in de Rozenburger. Voor de majoretten het eerste 
optreden in het uniform die inmiddels zijn gearriveerd. 
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Slot woord: 
 

Deze jaren lijken wel een boekwerk geworden maar er is zoveel stof dat ik keuzes moet gaan maken, en dat 
kost veel energie en tijd. Mooie jaren maar tussen de regels toch ook zorgen over het wel en wee van de 
vereniging wat wordt uitgesproken. Bestuurders en dirigenten wisselen en dat brengt ook weer wat moois en 
nieuwe dingen. Het wordt nog een hele kluif voor de komende jaren maar het plezier is er nog steeds en de 
herkenning wordt alleen maar groter.  
 

Met muzikale groet, 
 

 
Arie van der Meer 

 


